
 

 

Referat bestyrelsesmøde den 11.09.2023 

Dagorden punkt Sagsfremstilling Beslutningsreferat 

1. Fremmødte 
Godkendelse af 
dagsorden 

 
 
 
Godkendelse af dagsorden 

Fremmødte: Christian, Erik, Peer 
Afbud: Natascha 
 
Dagsorden: Enkelte tilføjelser 

2. Henvendelser fra 
grundejere 

Personlig fremmødte: 
 
Breve: 
 
Henvendelser i kontortiden: 
 
 
Mails 

ingen 
 
Ingen breve 
 
Der er flere henvendelser i kontortiden 
efter sommerferien. 
 
Der kommer mange mails, bla. Om 
sammenfaldet fortov i Skorpionen. 
Bestyrelsen tager sagen op. 
 
Der er kommet klage om rod på en 
matrikel i Skorpionen. Bestyrelsen 
følger op på dagen. 
 
Der er forespurgt om 
trafikregulerende foranstaltninger på 
stamvejene. Bestyrelsen følger op på 
sagen med et 
generalforsamlingsforslag. 
 
Der er mange mails om 
fællesbelysningen.  
 

3. Opsamling fra 
sidste 
bestyrelsesmøde 

Møde med By- og planafdelingen 
vedr. evt. ny lokalplan 
Udkast til køreplan og formål 
med en nylokalplan vedhæftet 
som bilag. 

Der blev afholdet møde omkring 
lokalplanen med deltagelse af 
bestyrelsen og kommunen.  
Bestyrelsen indsender et svar omkring 
opstart af arbejdet med en revideret  
lokalplan. 

4. Status på 
igangværende 
opgaver og 
almindelig drift 

Affaldsløsningen:  
Status den 11.9. Vi skal huske at 
tale om indhegning 
 
 
 
 
 
 
 

Der er gang i nedgravningen af 
molokkerne rundt omkring.  
Det forventes at kuber leveres i uge 38 
Bestyrelsen gennemgår behovet for 
indhegning, når gravearbejdet er 
færdiggjort. 
Bestyrelsen forhører sig omkring 
skiltning til affaldsstationerne 
 
Behovet for en afklaring af, hvilke 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Stibelysning: 
 
 
 
Maling af fælleshuset 
 
Sociale arrangementer 
Loppemarked den 2.9. 
 
 
Knallertværksted 
Status 
 
Øvrige opgaver fra listen: 
Gennemgang af "opgaver frem til 
generalforsamlingen 2024 
Vedhæftet som bilag 

husstande der skal benytte hvilke 
affaldsstationer. Lægges på 
hjemmesiden 
affaldsøer blev diskuteret, og 
forskellige løsninger gennemgået. 
 
Bestyrelsen vil få fremskaffet og 
omdelt kommunens flyer omkring 
korrekt sortering. 
 
 
Stibelysningen er stort set færdiggjort. 
Mangler enkelte lamper og 
standerlamper 
 
Er færdigmalet 
 
Loppemarkedet forløb efter sigende 
fint. Har inviteret gruppen til dette 
møde men har ikke hørt noget 
 
Det går fint med knallertværkstedet i 
gården ved fælleshuset. 
 
Skemaet er ajourført 
 

5. Status på nedsatte 
arbejds-grupper 

Ingen arbejdsgrupper p.t.  

6. Status økonomi Status den 1.9. 23. 
Vedhlæftet som bilag 

Økonomien ser fin ud. Der skal 
foretages enkelte omposteringer 

7. Evt.  Buske i Fiskene. Der er problemer med 
udsynet ved udkørsel. Bestyrelsen 
undersøger sagen. 

 


